
Adelöv Framtidsgrupp  

Protokoll 

§ 1  Alla hälsades välkomna av ordförande Stig Petersson  

§ 2  Till mötets sekreterare valdes Eva Engström 

§ 3 Till justerare valdes Martin Harrysson  

§ 4  Dagordningen godkändes 

§ 5  Genomgång av förgående mötesprotokoll                 
                   Inga noteringar  

§ 6 Höstens aktiviteter 
Som vanligt arrangerar vi Julmarknad den 24 november  

    
                                                        

 

PROTOKOLL  
2019 08 14

!

Datum 2019 08 14 

Tid 19.00

Plats Adelövs skola

Närvarande 

Förhinder 

Stig Petersson  
Uno Ljungberg 
Leif Ahx  
Martin Harrysson 
Eva Engström  
Ina Nord  
Stefan Gustafson 
William Malm 

Marian Schot  
Kristina Karlsson  
Chatrine Schander Ljungquist  
Lisbeth Klint

ampetersson@yahoo.se 
uno.ljungberg@outlook.com 
leifahx@hotmail.com  
harryssonmartin@gmail.com 
eva.engstrom@lrf.se 
ina.engstrand@hotmail.com 
ballarp.gustafson@outlook.com 
malmen860@live.se 

marina.schot@gmail.com 
gladlattan@gmail.com 
chatrine@mavie.se 
lisbetklint@hotmail.com 
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Vi funderar på hur vi kan stimulera byggnation av nya bostäder i Adelöv. I första 
hand se över behovet av tomter samt införskaffa information om hur 
utvecklingsarbetet fortskrider kring Vallstorp. Stig Petersson ringer Jimmy 
Karlsson, översiktplanerare på Tranås kommun och frågar om han kan komma 
och informera om kommunens planer och vad Framtidsgruppen kan bidra med 
för att frågan ska hållas levande.  

§ 7 Rapporter 
Från föreningarna  
 
Hembygdsföreningen arrangerar genom Vuxenskolan en smideskurs med start 
den 28 augusti.  
Det finns två platser kvar om någon är intresserad  

§ 8 Övriga frågor. 
Eva Engström informerar om att familjen Engström/Forsberg ska flytta till 
Nässjö i mitten av september. September månads möte blir alltså sista mötet som 
Eva kan vara med på. En ny sekreterare måste rekryteras.  

§ 9 Nästa styrelsemöte är den 4 september kl 19.00.  
Fikaansvarig Stig Petersson 

                       

Mötesanteckningar 2019-08-14   

                 
…………………………….  …………………………….  
Stig Petersson  Martin Harrysson 
Ordförande   Justerare 

   

……………………………… 
Eva Engström 
Sekreterare  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